

Date: 15th December 2021

التاريخ: 15 ديسمبر 2021

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai, UAE

السيد/ حامد أحمد علي

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Offer by Dubai Investments PJSC to Acquire Shares of National General Insurance Company PJSC

الموضوع: عرض مقدم من قبل شركة دبي للإستثمار ش.م.ع. للاستحواذ على أسهم شركة الوطنية للتأمينات العامة ش.م.ع.

This is an important announcement by Dubai Investments PJSC ("Dubai Investments" or the "Company") to the shareholders of National General Insurance Company PJSC ("NGI").

هذا إعلان هام صادر عن شركة دبي للإستثمار ش.م.ع. ("دبي للإستثمار" أو "الشركة") إلى مساهمي شركة الوطنية للتأمينات العامة ش.م.ع. ("الوطنية للتأمينات").

Dubai Investments would like to announce that it has made an offer ("Offer") to acquire all or part of the NGI shares held by shareholders of NGI as follows:

تود دبي للإستثمار أن تعلن عن تقديمها عرضاً ("العرض") للاستحواذ على كل أو جزء من أسهم الوطنية للتأمينات المملوكة من قبل حاملي أسهم شركة الوطنية للتأمينات وفقاً لما يلي:

- Dubai Investments has dispatched the Offer document to the shareholders of NGI at their P.O. Box address as registered in the records of the Dubai Financial Market ("DFM").
- Objection period for non-receipt of the offer document is 30 days from the announcement disclosed on DFM.
- The Offer period is open for 15 working days commencing on Wednesday 29th of December 2021 and ending after the trading session on Wednesday the 19th of January 2022.
- The Offer price is AED 3.12 for each NGI share.
- The Offer document shall also be published on each of Dubai Investments' and NGI's website. For more information, kindly visit: www.dubaiinvestments.com or www.ngi.ae

- قامت دبي للإستثمار بإرسال اخطار العرض الى مساهمي شركة الوطنية للتأمينات على عنوان صندوق البريد كما هو مذكور في سجلات سوق دبي المالي.
- مدة الاعتراض على عدم استلام اخطار العرض هي 30 يوم من تاريخ الإعلان عن العرض على سوق دبي المالي.
- فترة العرض هي 15 يوم عمل تبدأ في يوم الأربعاء الموافق 29 ديسمبر 2021 وتنتهي في نهاية جلسة التداول في يوم الأربعاء الموافق 19 يناير 2022.
- سعر العرض هو 3.12 درهم إماراتي لكل سهم من أسهم الوطنية للتأمينات.
- سيتم نشر إخطار العرض على الموقع الإلكتروني لدبي للإستثمار والوطنية للتأمينات. للمزيد من المعلومات يرجى زيارة: www.dubaiinvestments.com أو www.ngi.ae

In case any shareholder wishes to participate in the Offer and sell all or part of his/her shares in NGI, please contact Mrs. Fatema Alhaj of Al Mal Capital PSC by telephone at +971 4 360 1149 or by email at fatema.alhaj@almalcapital.com who will be clarifying the procedures of accepting the offer and attending your queries related to the offer on behalf of Dubai Investments.

Kind regards,

يتعين على المساهم الراغب بالاشتراك في العرض وبيع كامل أو جزء من أسهمه/ أسهمها في شركة الوطنية للتأمينات، الاتصال بـ السيدة/ فاطمة الحاج من شركة المال كابيتال ش.م.خ على الهاتف رقم 971 4 360 1149 + أو بالبريد الإلكتروني fatema.alhaj@almalcapital.com التي ستقوم بتوضيح إجراءات قبول العرض والرد على استفساراتكم المتعلقة بالعرض نيابة عن شركة دبي للاستثمار.

وتفضلوا بقبول وافر التحية،



السيد/ خالد بن كلبان Mr. Khalid Bin Kalban



نائب رئيس مجلس الإدارة وكبير المسؤولين التنفيذيين Vice Chairman and Chief Executive Officer
دبي للاستثمار ش.م.خ Dubai Investments PJSC

